
         

Motie voor het plaatsen van een voetpad
De Raad van de gemeente Rijswijk in vergadering bijeen op 01 juni 2023,

Constaterende dat:

• Het voor de kinderen niet veilig is wanneer zij vanuit hun tuin direct op de openbare weg 
terecht komen

Overwegende dat:

• Dit met het oog op de veiligheid voor onze jonge Rijswijkse Inwoners

Spreekt uit:

• Dat er een voetpad komt tussen de tuinen en de openbare weg en dit op te nemen in het 
bestemmingsplan Hofrust

En gaat over tot de orde van de dag.
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